
 
 
Styremøte i Skjåk IL 
 
Tid: 30. Januar 2024 kl. 18.00 
Stad: Skjåk Almenning 
 
Hovudlaget: 
Til stede: Ola Aaboen, Merete Dagsgard, Gregor Ingar Gjerdet, Kjell Aaboen, Elin Sperstad. 

 
 
Saksliste                               

1. Godkjenning av innkalling og sakliste - godkjent 
 

 

2. Siden sist - og tiden fremover, info fra daglig leder 

 
- DL har sendt søknader til Fjellbanken - Gavemidler: Pumptrack, Botn, DnB, Fjellbanken, 
Kommuna, Idrettsrådet. 
 

- Skjåk Idrettslag har fått kr. 10.000,- fra Idrettsrådet til nye shorts.  
- SIL har fått kr. 40.000,- frå DnB til utstyr  til Barnetrimmen. 
- Møte med undergruppene. Info om dugnad – DL har mange forskjellige brukbare ting 

som kan selges.  
- Dagsturhytta – undergruppene er positive til å ta på seg dugnaden med vask/tilsyn 

gjennom året. Skjåk kommune står for betaling. 
- Politiattester snart i boks – Gregor ordner.  
- Sot-gruppa pr. nå 5 stk som vil være inni/følgesvenn. Håndball og turn har folk.  

 
- Førstehjelpskurs - Skjåk IL vil tilby førstehjelpskurs for alle trenere. Kai Rune Kveen vil 

stå for gjennomføring.  
 

- Skaffe oversikt over alle barn/unge/voksne i gruppene – er alle medlemmer? 

 
- SIL skal sammen med DNT gjennomføre 2 dager med aktiviteter i vinterferien. Dette 

vil være primært for flyktninger, men åpent for alle. En dag på Bångråttjønn med 



skøyter, så sant det er is. Skjåk barne- og ungdomsskule låner ut skøyter. SIL står for 
sliping av skøyter. Den andre dagen blir ski i Botn, med ski frå utlånsbua. 

 
Forsikringer – DL jobber med en gjennomgang av forsikringer: 
Forsikringer pr. 2023: Gjensidige + If + Fremtind: 56.328,- 
Fått nytt overslag fra Gjensdige inkl. Speakerbu: 39.132,- 
Møte med Fremtind 31. Januar. Avtaler møte med If i uke 5.  
 

- Flækkøyhøe upp. 15. Juni. Lisbet Risheim og Grethe Sperstad sitter i arbeidsgruppa 
sammen med DL. Det opprettes samarbeid mellom SIL og Simen Slettede, Edvard 
Haugen, Ståk i Skjåk og Skjåk Songlag. “Nilsbue” vil kjøre medlemsdag denne dagen  
20%. 
 

- Idrettuke uke 26. DL har fått med seg flinke folk fra forskjellige undergrupper: Anne 
Bjørg Gartland, Tor Taraldsrud, Lisbeth Risheim, Åste Einbu 

 
- Tine Fotballuke ++ uke 33, siste uka før skolen begynner igjen. 

 
- Mitt varsel, portal der folk kan inn og melde fra om man ser noe eller noen er i en 

situasjon som ikke er grei.  Anna Gubhage og DL skal kurses.  
 

- Jobbe for gratis leie av hall? Ønsker å søke hjelp hos Idrettsrådet for å få det opp som 
politisk sak i kommuna. 

 

 

3. Utlånslager, status og økonomi 

- Mye utstyr er kjøpt inn for Bufdir-pengene  
- Skal kjøpe utstyr for kr. 150.000,- mer.  
- Fått alt utstyr, ikke utpakket enda. 
- Huset er klart, mangler utlånsprogram.  
- Kan Idrettslaget låne internett fra Skjåk kommune? Kommuna kan sette på forsterker 

på kommunehuset slik at signalene når utlånsbua.  
- Sendt søknad til Skjåk kommune om de ønsker å betale den årlige avgiften for 

utleiesystemet.  
 
 
 

4. Timeliste, stillingsprosent og fastlønn daglig leder 

Mange timer – mye jobb. Litt over 100%. Styret diskuterer hvordan dette skal løses optimalt. 
Stort ønske fra alle parter om at det blir en varig 100% stilling.  
 
Kan idrettslaget søke støtte hos eks. Skjåk kommune, Skjåk Almenning og Interfil/Garcia 
Holding til å bidra med de 30% som fyller opp fra 70-100%.  
 
Ola snakker med Hans Sæter. Før vi videre inviterer inn de aktuelle til et lite 
informasjonsmøte. Hans kan være med for å informere om økonomien, DL gir en oversikt 



over sine arbeidsoppgaver.  
 
 

- Mangler vedtak på at Skjåk kommune og idrettslaget har inngått avtale om at 
Idrettslaget har tatt over Speakerbua. Vedtak er aldri satt. Avtalt muntlig mellom 
tidligere DL og kommuna.  

 
 

 

Ekstra tanker fra DL:  
- Kan man slå sammen grupper som ikke har styre, under en gruppe som kalles Allidrett? 
(Kampsport, friidrett, spinning, barneidrett) 

- Kontigent trenere - DL ønsker ikke at trenere skal betale fordi de bruker av sin fritid 
til frivillighet.  

- Definisjon av hva er en familie under medlemskap (Alder/folk i samme 
husstand/adresse?). DL tar kontakt med forbundet for å få definert alder/familie.  

 
 
 

5. Valgkomite arbeid og valg 2024 

Hovedlaget har fått forespørsel om vi kan foreslå noen som er ønsket inn som 
representanter i hovedlaget, Idrettsrådet og andre undergrupper. 
Hovedlaget kommer med forslag til innstillinger som valgkomiteen kan ringe til.  
 

6. Dato for årsmøte 2024 – 21. Mars. Skjåk Turistheim.  

 
 
 
 

7. Eventuelt 

 
 
For styret  
Merete Dagsgard 


